

Title (en)

COLLAPSIBLE BALLOT BOX.

Title (de)

ZUSAMMENFALTBARE WAHLURNE.

Title (fr)

BOITE DE SCRUTIN PLIABLE.

Publication

**EP 0542821 A1 19930526 (EN)**

Application

**EP 91914267 A 19910731**

Priority

- GB 9101298 W 19910731
- GB 9017492 A 19900809

Abstract (en)

[origin: WO9202901A1] A reusable collapsible ballot box (1) comprising a flexible outer bag-like member providing the walls (2, 3, 4, 5), base (6) and lid (7) for the box. The walls include reinforcing panels (19, 20, 21). Sidewall panels (20, 21) are hingeably attached to the bag-like member and foldable against the front and rear walls (2, 3) to allow the box to be collapsed. The bag-like member is preferably made of a synthetic fibre material and the lid (7) is releasably attached to the sidewalls (2, 3, 4, 5) by means of a zip fastener (9). The lid also includes a slit (12) closed by a zip fastener (13).

Abstract (fr)

Boîte de scrutin (1) pliable et réutilisable qui comporte un élément extérieur souple, semblable à un sac, formant les parois (2, 3, 4, 5), la base (6) et le couvercle (7) de la boîte. Les parois comprennent des panneaux de renforcement (19, 20, 21). Les panneaux latéraux (20, 21) sont reliés par une fixation formant charnière à l'élément semblable à un sac et peuvent se plier contre les parois avant et arrière (2, 3) pour permettre de replier la boîte. L'élément semblable à un sac est de préférence fabriqué en matériau de fibres synthétiques et le couvercle (7) est fixé de façon détachable aux parois latérales (2, 3, 4, 5) au moyen d'une fermeture éclair (9). Le couvercle comprend également une fente (12) fermée par une fermeture éclair (13).

IPC 1-7

**A45C 7/00; G07C 13/02**

IPC 8 full level

**A45C 7/00 (2006.01); G07C 13/02 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A45C 7/0036 (2013.01); G07C 13/02 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9202901A1

Cited by

DE102021113829B3; US11751648B2; WO2022248569A1; LU500218B1; WO2022248308A1; LU500217B1

Designated contracting state (EPC)

DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 9202901 A1 19920220;** DE 69119075 D1 19960530; DE 69119075 T2 19960912; EP 0542821 A1 19930526; EP 0542821 B1 19960424; ES 2089223 T3 19961001; GB 2246759 A 19920212; GB 2246759 B 19940831; GB 9017492 D0 19900926

DOCDB simple family (application)

**GB 9101298 W 19910731;** DE 69119075 T 19910731; EP 91914267 A 19910731; ES 91914267 T 19910731; GB 9017492 A 19900809